
Protokoll Fjärdhundra SK 12 augusti 

Närvarande; Enrico, Martin, Monica, Robert, Regina 

1. Ordförande öppnar mötet 

2. Genomgång av agenda 

3. Genomgång av föregående protokoll 

4. Ekonomi: 

Juni +18.102 kr 

På bank 542.799,72 

 

Juli -26.915,40 kr 

På Bank 515.884 kr 

 

5. Ordförande har ordet. Inköp till Racket torsdag. Racket torsdag har varit 7 ggr och deltagarna 

har varierat mellan 15-65 st/tillfälle. Boll vagn iordningställt i hallen och skåp inköpta via 

Blocket. Innebandy sarg renoverad. Påbörjad renovering av Mellevi klubblokal. Möte med 

Uplands FF och Fotbollsskolan har genomförts 

6. Sektioner: 

Fotboll: 1 lag EP-cup 

Diplomerad föreningsarbetet fortsätter. Genomgång av DF nästa möte 

08/09 säsong 2020 oklart 

Handboll: Beach cup 3 lag deltog 

Herrlaget utdraget 

4 serielag samt minihandboll 

Innebandy: 

2 lag i serie samt 1 herrlag – möte den 15/8 

Annons via Laget på tränare 

Utskicka via skolan om ungdomslagen 

Skidor/Friskvård: 

Träff med rektorn ang isrinken skall ske i veckan som kommer. Markus G fortsätter med 

skidspåren. 

Vattengympa? 

Fest kommitteen: 

Midsommar kubben drog mycket folk, vandringspris skänkt av LB Olsson 

Racket torsdag genomgång 

Zombie Run på höstlovet – behövs mer personal till det 

Det kommer inte att bli någon Vånga Sprint 

 
7. Övriga Frågor 

Kiosk ansvaret tar Robert Schyman över. 

Emma Sandelin har kioskkassan. 

Matchställ och kläder till ungdomslagen, flicklag hb reservtröjor, västar till flicklagen 08 

Kläder till ib? 

Vattenflaskställ. Monica tar befintligt eller Martin köper nytt 

Möbler till foajén? 

Sjukvård artiklar – vad ska ingå: T Alvedon, Plåster, Kyl påsar, Lindor, Kompresser 

Hjärtstartare – Martin kollar – Regina utbildar 

 
Nästa möte 8 sept 


